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Wij stellen u voor kennis te nemen van: De beantwoording van artikel 45 vragen van Groenlinks 

m.b.t. de financiële situatie jeugdzorginstellingen regio Zwolle.  
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

26 oktober 2019 zijn door GroenLinks Zwolle art. 45 vragen gesteld met betrekking tot de financiële 

situatie jeugdzorginstellingen regio Zwolle. De raad ontvangt door middel van deze informatienota de 

antwoorden op de art. 45 vragen.  

Kernboodschap 

Financiële situatie jeugdzorgorganisaties Zwolle 

Artikel 45 vragen 

Vraag 1: Een kwart van de jeugdzorginstellingen in Nederland kampt met financiële problemen.Heeft 

het college in beeld bij welke jeugdzorginstellingen in Zwolle dit het geval is? Zo ja, welke gevolgen 

heeft dit voor de zorg die verleend wordt? 
 

Antwoord: Het college deelt uw zorgen en herkent zich in het landelijk beeld. Zwolle heeft de inkoop 

van jeugdzorg regionaal met de 10 andere gemeenten in regio IJsselland ingekocht. Inkoop en 

contractmanagement worden regionaal uitgevoerd door de gemeenschappelijke regeling RSJ 

(Regionaal Serviceteam Jeugd IJsselland). Het RSJ bespreekt in haar escalatieteam (is ook de 

gemeente aanwezig die de meeste jeugdigen in zorg heeft bij de betreffende zorgverlener), 

zorgorganisaties waar zorgen over zijn. Binnen dit escalatieteam worden allerlei precaire situaties van 

zorgaanbieders besproken. Bij dit overleg zijn alle noodzakelijke deskundigen aanwezig. De 

uitkomsten van de escalatiebijeenkomst worden gedeeld met de betrokken managers/directie en 

bestuurders. Op het moment dat de situatie met een zorgaanbieder kritisch wordt, worden de drie 

bestuurlijke trekkers (waarbij ook de wethouder jeugdhulp van Zwolle) betrokken en geraadpleegd.  

Het bieden van continuïteit van zorg is, samen met het nemen van de eigen verantwoordelijkheid, een 

zwaarwegend argument. Binnen de gemeente Zwolle is het escalatieteam met drie zorgaanbieders in 

gesprek over hun financiële problemen. Er is reden om ‘vinger aan de pols’ te houden. Een memo met 

bestuurlijke financiële richtlijnen voor de regio IJsselland is vastgesteld. Deze memo vormt het 

bestuurlijk kader hoe om te gaan met zorgaanbieders die financieel in de problemen dreigen te komen 

of zitten. De gemeente Zwolle informeeert de raad over de financiële richtlijnen op het moment dat er 

een Zwolse zorgaanbieder in financieel ‘zwaar weer’ dreigt te komen.  

Het antwoord samengevat: De gemeente Zwolle heeft de betreffende jeugdzorginstellingen in beeld en 

heeft bij de besluiten, hoe om te gaan met een zorgaanbieder die financieel in de problemen komt, het 

uitgangspunt van zorgcontinuiteit  voorop staan.  
 
 

Vraag 2 : GroenLinks is van mening dat de administratieve druk voor jeugdzorgorganisaties zo licht 

mogelijk moet zijn, deze mag in ieder geval niet ten koste gaan van de tijd die aan de zorg besteed 

wordt. Deelt het college deze mening? En heeft het college in beeld of het eigen 

verantwoordingssysteem geen overbodige belasting voor de jeugdzorgorganisaties oplevert? 

 

Antwoord: Het college deelt de mening dat de administratieve druk voor zorgaanbieders zo laag 

mogelijk dient te zijn. De administratieve lastenverlichting is een bestuurlijke doelstelling die door het 

college is vastgesteld bij de doorontwikkeling van het inkoopmodel voor jeugdhulp en wordt kritisch 

meegewogen in het proces van de doorontwikkeling van het inkoopmodel en in de gesprekken met 
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zorgaanbieders. Uit de schrapdagen van Rita Verdonk (die gericht zijn op administratieve lasten 

verlichting en waar de regio Ijselland aan deel heeft genomen) zijn verbeterpunten naar voren 

gekomen die in acties zijn omgezet en op korte termijn worden geëvalueerd. Het college heeft 

onvoldoende beeld of het eigen verantwoordingssysteem overbodige belasting voor de 

jeugdzorgorganisaties oplevert. Er zijn geluiden van zorgaanbieders dat zij aangeven meer menskracht 

voor de administratie in te moeteen zetten. Hierdoor kunnen ze deze tijd en menskracht niet aan 

hulpverlening inzetten. Hierover wordt, door de regio IJsselland, met zorgaanbieders het gesprek  

gevoerd in relatie met de doorontwikkeling van het inkoopmodel jeugdhulp.  

 

Vraag 3: Als laatste wil GroenLinks graag weten of het binnen het beleid van onze gemeente mogelijk 

is om een indicatie aan te passen als een zorgorganisatie vind dat een jongere meer zorg nodig heeft 

dan waar hij of zij voor is geïndiceerd? Dit om de in het rapport van Intrakoop beschreven situatie van 

organisaties die zorg leveren terwijl het tarief hiervoor niet toereikend is, te voorkomen. 

 

Antwoord: Het is binnen het beleid van de gemeente mogelijk om de indicatie aan te passen als de 

jeugdhulpaanbieder dit goed kan onderbouwen en motiveren. Dit verloopt via de toegang van het 

sociaal wijkteam. 

 

 

 

Openbaarheid 

 

Openbaar 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

Peter Snijders 

 

 

 

 

I. Geveke 

 

 



4 

 

 

 

 

  

Datum 19 november 2019 

 

 

4/4 

 

 

voorstel 

 


